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PROTOKOT t{R 36/04
Z POSIEDZEI{IA KOMISJI REWIZYJIVEJ

14/ D|VIII 06 sierpniu 2004 roku.

Kornisja Rewizyjna rozpoazpla posiedzenie o godzinie 08'" w skladzie
wg listy obecnoéci stanowi4cej zalEcznik do niniejszego protokolu.

Na wstgpie PrzewodniczEcy przywital wszystkich radnych oraz przybylego na
po si edzenie ko rni sj i B unn i strz a Leszka Kapci p.

Przewodnicz4cy: ,, Na poprzednirn posiedzeniu Kornisji Rewizyjnej
ustaliliÉrny,2e odczytarny protokól p. Palacza,bo delegowaliSrny go do ZWiK
u, celtt zbadania zaistnialej tarn sy.tuacji, nastppnie chcieliSrny wybraó sip tarn
osobiScie, by uzyskaó odpowiedzi na powstale pytania. Uzyskalern infonnacjp
od p. Sekretarz, 2e niestety nie jest w posiadaniu tego protokolu".
Burmistrz. .,Mialern okazjg zapoznaó sip tylko z protokolern wstgpnym p.
Palacza, ale poniewal nie byly w nim zawarte Zadne wnioski, oddalern go
atttorowi, by rnóc zapoznaó sip z calosci4 po zakoúczeniu. Z tego, co czytalern
nie rnatn Zadnych wiEkszych uwag. Przedstawione s4 sprawy ksiggowe, sprawy
przeznaczatia i wykorzystywania Srodków budzetowych. Nie rna wipkszych
uchybieú zaslugt¡4cych na wszczgcie przeze mnie dochodzenia. Pod wzglgdern
formalnytn Srodki publiczne s4 rvlaéciwie gospodarowane. P. Palacz dokonat
równie2 oceny prawidlowoSci realizowania i przeznaczania Srodków, które
zostaly zainwestowane w relnont budynku po bylym oÉrodku zamiejscowyrn
Ktrratoriuln na Pilsudskiego. Ostatecznie moZna stwierdzió, 2e to, co powstalo
posiada zdecydowanie wipksz4 wartoSó od nakladów poniesionych na
stworzenie kubatury, która tarn jest. Tak to generalnie wygl4da, nie jest to tno2e
laurka, ale nie ma jakiÉ ra24cych uchybieú. Jakieé nieprawidlowoéci, które
istnialy wczeÉniej w ksipgowoéci, zostaly naprawione. Dlatego rnyÉlg, 2e jak p.
Palacz wróci z urlopu to nam to dokladnie przedstawi".
Przewodnicz4cy: ,, Kiedy moZerny otrzynaó ten protokól?"
Bu rmistr z'.,, P an P alacz wrac a w ponied zialek"
Przewodnicz4cy: ,, W zwi4zku z tym moZerny siQ umówió na kolejne
posiedzenie Kornisji Rewizyjnej w tej sprawie we wtorek 10 sierpnia o godzinie
8.00" .
P.S. Baraúski: ,. Moze skoro siQ spotkaliSrny tnohe bySrny odwiedzili
Oczyszczalnip Scieków, aby spraw dzió jak tarn sip prace posuwaj4"
Przewodnicz4cy: ,, Nie rna problemu, dzipki temu moge powstaó nowe pytania
na wtorkowe spotkanie".



Przewodn iczqcy uzyskal poparc i e wszystkich Radnych, podzipkowal za vw agi.

Spotkanie w sali konferencyjnej zakoiczylo sip o godz. 08.30
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Karina Muckietvicz,

Przew odn i czqcy K om i sj i llew i z1lnel


